



أرابتك القابضة (ش.م.ع.) Arabtec Holding PJSC

5th August 2015

05 أغسطس ٢٠١٥

Mr. Hasan Abdulrahman Al Sirkal
Executive Vice President – Chief Operations Officer
Head of Operation division
Dubai Financial Market
Dubai, UAE

السيد/ حسن عبد الرحمن السركال المحترم
نائب رئيس تنفيذي – رئيس تنفيذي العمليات
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي – الإمارات العربية المتحدة

Subject: News published on 3rd August 2015 about addressing the Ministry of Housing in Egypt in regards to executing the one million housing units' project only in Cairo

الموضوع: الأخبار المنشورة بتاريخ ٠٣ أغسطس ٢٠١٥ حول مخاطبة وزارة الإسكان المصرية لبناء مشروع المليون وحدة سكنية في القاهرة فقط

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

With reference to the above subject, we would like to inform you that particulars in relation to Phase One of the Project, comprising 100,000 units, are still subject to negotiations between the Company and the Ministry of Housing, and an announcement will be released upon reaching an agreement in such regard.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نود أن نحيطكم علماً بأن تفاصيل البدء بالمرحلة الأولى من المشروع والمكونة من ١٠٠ ألف وحدة سكنية والأراضي التي سيقام عليها المشروع ما زالت قيد المفاوضات بين الشركة ووزارة الإسكان المصرية، وسيتم الإعلان فور التوصل الى أي اتفاق بهذا الشأن.

Arabtec reaffirms its commitment to disclose any substantial information concerning the project in due course.

وتؤكد الشركة مجدداً أنها ستبادر بالإفصاح عن أية أمور جوهرية تخص المشروع في الوقت المناسب.

Sincerely yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

Mohamed Al Fahim
Acting CEO
Arabtec holding

محمد الفهيم
الرئيس التنفيذي بالإنابة
أرابتك القابضة